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Tisztelt Elnök Asszony!

„Aki az egészségügyet veszélyezteti, az embereket veszélyezteti!„
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok intézni
Dr. Molnár Lajos Egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Az egészségügyi ellátórendszer jelenlegi átalakítása országszerte nagy
vihart kavar az érintett szakmai, érdekképviseleti szervek,
önkormányzatok valamint a lakosság körében is .

Az orvostársadalom, talán soha nem tapasztalt egységben fejtette ki
véleményét, aggodalmait a tervezett és már megvalósult kormányzati
intézkedések következményeit illetően . Mint országgyűlési képviselő és
gyakorló polgármester kötelességemnek érzem nyomatékosan felhívni
figyelmét a kialakulóban lévő helyzet veszélyeire, kockázatára .

2007. januárjától az Országos Egészségbiztosítási Pénztár az
egészségügyi alapellátást végző háziorvosok, házi gyermekorvosok,
fogorvosok, valamint a területi ellátási kötelezettséggel működő
szolgáltatók finanszírozását drasztikus mértékben csökkentette .
Az önkormányzatok és a fenti szolgáltatók között korábban született és
érvényben lévő feladat-átvállalási szerződésben a szolgáltató orvosok
saját költségükön vállalták az orvosi műszerek, bútorok,
berendezések, gépjárműpark fejlesztését, korszerűsítését, illetve sokuk
a rendelőjüket is megvásárolva törekedett színvonalasabbá tenni az
ellátást .

A fenti fejlesztésekhez eddig több éven át biztosított eszköz és
ingatlanvásárlási

	

hiteltámogatás

	

(havi

	

25.000-50.000

	

Ft)

Cím : 3400, Mezőkövesd, Varga Pá1 u .
2 .
Tel: 06/20/481-8109, 49/411-286
Email: andras.tallai@fidesz .hu

0~v?Ag á g HivatalaDr. Szili Katalin
Az Országgyűlés Iromány . m : J~P(r
Elnöke részére

trke,ett. 2007 JAN 18.

Helyben



megvonásával, valamint a betegellátás alapján folyósított „kártyapénz"
10 Ft-al való csökkentésével a Kormány havi 50 .000-150 .000 Ft-tal
csökkenti praxisonként a működésre fordítható bevételt . Ugy
gondolom, felesleges itt még részleteznem az Önök által foganatosított
közüzemi díjemeléseket, melyek a csökkenő bevételek mellé a
kiadások drasztikus növekedését is eredményezik .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kinek kell még megkongatni a vészharangot ebben az országban, hogy
a Kormány ráébredjen arra, hogy az új rendszer a gyakorlatban
működésképtelen és az orvostársadalom mellett a betegek is
kárvallottjai lesznek .

Tisztában van-e milyen következményei lesznek az önkormányzatokra
és a betegekre vonatkozóan annak, ha a fenti megszorítások miatt az
önkormányzatokkal korábban kötött feladatátvállalási szerződéseket
újra kell gondolni, esetleg fel kell mondani? Ki és hogyan fogja ellátni a
betegeket ezután?

Igaz-e az a hír, hogy február elejétől az Egészségbiztosítótól érkező
finanszírozás további 6-8%-os csökkenése várható? Ha igaz, akkor
tisztában van-e azzal, hogy 2006 . decemberéhez képest az orvosok
havi 70 .000-220.000 Ft-tal kevesebbet tudnak majd közvetlen
betegellátásra fordítani havonta?

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egészségügy egy társadalom talán legfontosabb és az embereket
legközvetlenebbül érintő kérdése. Tisztelettel kérem miniszter Urat,
hogy hallgassa meg és méltányolja azoknak a véleményét, akik az
Önök döntéseit nap, mint nap a valós életben, a gyakorlatban
alkalmazzák!

Az orvosok és a szolgáltatók nevében kérem, szíves válaszát és
tájékoztatását a feltett kérdésekre!

Várom megtisztelő válaszát!

Tisztelettel:
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Mezőkövesd, 2007. január 12 .
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